
Zasedání Zastupitelstva obce Klenovice 
 
 
 
datum: 13. 2. 2024 (úterý) 
začátek: 19.00 hodin 
místo: kancelář obecního úřadu 
 
 
 
 
 

Program  
 
 
 
  1) Zahájení a  program 

  2) Kontrola usnesení 

  3)  Finanční dary 

  4)  Smlouva na výsadbu březové aleje 

  5)  Digitálně technická mapa 

  6)  Změna odměny členovi ZO 

  7)  Změna rozpočtu 

  8)  Různé a diskuse 

  9)  Závěr 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
                                  Mgr. Lubomír Turín v. r. 

                                 starosta obce 
 
 
 
 
Vyvěšeno:   5. 2. 2024 
 
 
Sejmuto: 
 
 
 
 



Podkladový materiál 
pro zasedání zastupitelstva obce Klenovice 

 
 
Datum konání: 13.2. 2024 

Bod navrženého 

programu: 

3) Finanční dary na činnost 

Zpracovatel: Mgr. Lubomír Turín 

Předkladatel: Mgr. Lubomír Turín 

 
 

Důvodová zpráva  Nezvýšíme dary jednou tolik nebo alespoň o 
půlku? 
 
Dary na činnost 
Na obecní úřad byly doručeny žádosti o dary na podporu činnosti v roce 2024. 
Jako první se obrací se žádostí o podporu Jihočeské centrum o.p.s. Tábor, které poskytuje pomoc pro 
zdravotně postižené a seniory pro celé území okresu. Žádost je o dar ve výši 1.000,- Kč a tu i navrhuji. 
Ve druhém případě nás žádá o podporu včelařské činnosti zájmové sdružení Českého svazu včelařů, 
základní organizaci Soběslav. Zejména na boj s varoázou dáváme každoročně 2 tisíce korun. 
Třetí žádostí o finanční podporu je Ochrana fauny ČR o.p.s. ve Voticích, kam většinou směřuje našich 
2 tisíce korun pro postižená zvířata a péči o ně a tak by tomu mohlo být i letos. 
Jako čtvrtá žádá o finanční podporu Diakonie  ČCE – středisko Rolnička Soběslav pro rok 2023 ve 
výši 18.000,- Kč na provoz a podporu služeb zařízení, což i navrhuji. 
Pátým žadatelem o finanční podporu je Myslivecký spolek BOR-Klenovice, který se stará o aplikaci 
pachových ohradníků kolem silnice proti zvěři a její přikrmováni v zimních měsících. Na tuto jejich 
činnost dáváme 5 tisíc korun. 
Na šestém místě je podpora SK Tučapy, z.s., které provozuje ve škole oddíl sportovní gymnastiky, 
kam chodí jedna naše dívka. Výše na jednoho podporovatele je vždy 1 tisíc korun. 
Sedmá žádost je od pečovatelské služby Senior – Domu Soběslav a protože se zde snížil stálý počet  
občanů vyžadujících péči, proto navrhuji 2 tisíce korun. 
Osmou potřebnou společností na podporu je centrum I MY, o.p.s. Soběslav, která pomáhá hlavně 
rodinám s handicapovanými dětmi. Naše podpora by mohla být ve výši 4 tisíc korun. 
Jako devátý žadatel o finanční podporu je náš SDH Klenovice, který se podílí na čistotě obce a okolí, 
pomáhá při odstraňování následků živelních pohrom a pomáhá s organizací kultury v obci. Na jejich 
činnost přispíváme 5 tisíc korun. 
Desátá žádost o finanční dar je od Svazu tělesně postižených, Místní organizace Soběslav, která 
pomáhá finančně s rekondicemi a přispívá na invalidní pomůcky. Přispět můžeme  4 tisíce korun. 
Pravidelným žadatelem v pořadí jedenáctý je Domácí Hospic Jordán, který poskytuje mobilní 
specializovanou paliativní péči nevyléčitelně nemocným a pomáhají i jejich rodinám. Tato 
nenahraditelná činnost si zaslouží našich 5 tisíc. 
Předposlední požadavek zaslala Charita Tábor věnující se sociální pomoci a podpoře osob v tísni a 
prosí o 5 tisíc korun na podporu činnosti. 
Posledním žadatelem o pomoc s financováním svých služeb a činnosti je Linka bezpečí, z.s. která se 
zabývá krizovou oblastí pro děti a mládež. Opakovaně poskytujeme dar ve výši 1 tisíc korun. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Klenovice schvaluje dary na podporu činnosti nebo provozování či 
poskytování služeb dle důvodové zprávy.  
 
V Klenovicích dne  5. 2. 2024 
 
 
 

 
Mgr. Lubomír Turín v. r. 

starosta obce 



Podkladový materiál 
pro zasedání zastupitelstva obce Klenovice 

 
 
Datum konání: 13.1.2024 

Bod navrženého 

programu: 

4) Smlouva na alej do Kamenných 

Zpracovatel: Mgr. Lubomír Turín 

Předkladatel: Mgr. Lubomír Turín 

 
 
 

Důvodová zpráva 
 
Již v roce 2021 jsme plánovali při budování tůní v Kamenných s výsadbou aleje podél cesty až k lesu 
v Kamenných. V roce 2022 jsme podali žádost do grantového programu Státního fondu životního 
prostředí v rámci Národního programu životního prostředí.  Byli jsme úspěšní a byla nám schválena 
dotace ve výši 250 tisíc korun. Celkem se v rámci projektu vysadilo 50 kusů břízy se zabezpečovacími  
kůly, obalem z rákosové rohože a obsypem mulčovací kůrou. Na základě nabídky firmy Azeleň, s.r.o. 
Tábor na výsadbu za cenu 350.537,- Kč včetně DPH došlo k jeho realizaci. Hned v na konci roku 
vlivem těžkého sněhu se 4 břízy zlomily a byly nahrazeny. Pohromou byl ale loňský rok 2023, kdy se 
nejprve opět zlomily 4 stromy silným větrem před prázdninami, pak v létě vlivem dvou vln veder 
v červenci a srpnu několik kusů uschlo i přes zálivku a vše dokonala bouře s vichřicí poslední 
srpnovou sobotu. Celkem jsme přišli během minulého roku o 25 bříz, což byla polovina. Náklady na 
náhradní výsadbu si vyžádaly přes 300 tisíc korun, což je více než schválená dotace.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Klenovice schvaluje smlouvu se SFŽP na Výsadbu aleje v Klenovicích na 
dotaci ve výši 250 tisíc korun. 
 
 
 
 
 
 
V Klenovicích dne  5.2. 2024 
 
 
 
 
 

 
Mgr. Lubomír Turín v. r. 

starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Podkladový materiál 
pro zasedání zastupitelstva obce Klenovice 

 
 
Datum konání: 13.1.2024 

Bod navrženého 

programu: 

5) Digitálně technická mapa 

Zpracovatel: Mgr. Lubomír Turín 

Předkladatel: Mgr. Lubomír Turín 

 
 
 

Důvodová zpráva 
 
Na základě platné legislativy jsou nově povinni vlastníci, správci a provozovatelé stávající technické a 
dopravní infrastruktury se zapojit do Informačního systému digitální mapy veřejné správy a tím v rámci 
kraje vlastnit svoji Digitálně technickou mapu-DTM. Prvním krokem byla registrace z loňského 
července a do konce letošního června musíme mít hotovou DTM. Vodovod nám provozuje Čevak, 
který má celý řad v elektronické podobě a na kanalizaci máme smlouvu na činnosti s tímto subjektem, 
kdy řad včetně ČOV je rovněž v digitální formě. Veřejné osvětlení máme díky dotaci formou pasportu 
v elektronickém formátu, k tomu by se přidal ještě digitálně bezdrátový rozhlas. V papírové podobě 
máme pasport místních komunikací s chodníky a pasport dopravního značení. Tyto dva dokumenty se 
musí překlopit do elektronické podoby. Toto by na základě papírových podkladů zajistil zpracovatel 
DTM. Po převedení všech sítí do digitální podoby vznikne nová digitálně technická mapa TI a DI obce. 
Společnost Mapotip Česko s.r.o. nám zpracuje DTM dle cenové nabídky, která bude doručena do 
jednání ZO.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Klenovice souhlasí se zpracováním digitálně technické mapy společností 
Mapotip Česko s.r.o. za cenu dle nabídky. 
 
 
 
 
 
 
V Klenovicích dne  5.2. 2024 
 
 
 
 
 

 
Mgr. Lubomír Turín v. r. 

starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Podkladový materiál 
pro zasedání zastupitelstva obce Klenovice 

 
 
Datum konání: 13. 2. 2024 

Bod navrženého 

programu: 

4) Změna odměny členovi ZO 

Zpracovatel: Bc. Tomáš Doležal 

Předkladatel: Bc. Tomáš Doležal 

 
 
 

Důvodová zpráva 
 
Podle platné legislativy je možno zvýšit odměny zastupitelů obce dle nových tabulek od letošního 
ledna. Proto navrhuji zvýšit měsíční odměnu starostovi obce, jako neuvolněnému členovi ZO, ve výši 
39.884,- Kč s platností od 14.2.2024. 
 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Klenovice schvaluje změnu měsíční odměny starostovi obce, jako 
neuvolněnému členovi ZO, ve výši  39.884,- Kč s platností od 14.2.2024. 
 
 
 
 
 
 
V Klenovicích dne 5. 2. 2024 
 
 
 
 
 

 
Bc. Tomáš Doležal v. r. 

místostarosta obce 
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